

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, OCTOBER 25, 2010 AT 7:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period
2. Adoption of By-law 2351 entitled: *“By-law creating a delegation of authority to Officers of the municipality in order to give said Officers the powers to spend up to \$20,000 for any Change Order related to Tender C-22-10”*
3. Rembrandt Park and Caldwell Tennis Courts rejection of tender and authorization to award a new tender
4. Resolution replacing resolution 101023 awarding various contracts for the supply and service of five (5) graders with operators for the 2010-2011 winter season
5. Adjournment of the meeting

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 25 OCTOBRE 2010 À 19 H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Adoption du Règlement 2351 intitulé: «Règlement délégrant l'autorité aux fonctionnaires de la municipalité afin de donner le pouvoir de dépenser audits fonctionnaires jusqu'au 20 000 \$ pour tout ordre de changement relié à la soumission C-22-10»
3. Rejet de soumissions pour le parc Rembrandt et les terrains de tennis Caldwell et autorisation à émettre une nouvelle soumission
4. Résolution qui remplace résolution 101023 octroyant divers contrats pour cinq (5) niveleuses avec le service des opérateurs pour la saison hivernale 2010-2011
5. Ajournement de la séance

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
Greffier